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INTERPELACJA 

Data wpływu: 03.06.2024 r. 

 

„Uprzejmie proszę o przekazanie Marszałkowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

poniższej interpelacji zasygnalizowanej podczas Sesji Sejmiku w dniu 28 maja br.   

 

Bezpieczeństwo środowiska i ochrona środowiska to ważne priorytety w strategii 

rozwoju województwa warmińsko-mazurskiego. W pełni zgadzając się z potrzebą 

zapewnienia, a tym samym ochrony bezpieczeństwa ekologicznego mieszkańców regionu,  

w tym konkretnym wypadku Biskupca, na  prośbę Stowarzyszenia Ekologicznego Warto Być 

z Biskupca, w związku z faktem dokonania zmian w pozwoleniu zintegrowanym dla  firmy 

Egger  Biskupiec w Biskupcu z 26 kwietnia 2023 r., zwracam się  do Marszałka 

Województwa z prośbą o następujące wyjaśnienia: 

I. Czy na terenie instalacji Egger Biskupiec eksploatowane są przedsięwzięcia, które 

należałoby zakwalifikować  do mogących potencjalnie znacząco oddziaływać  

na środowisko, a które nie zostały uwzględnione w raportach o oddziaływaniu  

na środowisko (nieobjęte decyzjami środowiskowymi ); chodzi o następujące 

instalacje: 

1. naziemny układ połączeń międzyobiektowych,  

2. podziemne zbiorniki magazynowe substancji lub mieszanin: 

a) ile wybudowano, o jakiej pojemności,   

b) jakie jest ich rzeczywiste przeznaczenie zbiorników podziemnych,  

c) jakie substancje i w jaki sposób są do nich doprowadzane,   

d) w jakiej decyzji wyrażono zgodę na ich eksploatację,   

3. naziemne zbiorniki magazynowe substancji lub mieszanin,  

4. zbiorniki magazynowe gazów łatwopalnych 

 II. Czy przed wydaniem w/w decyzji (zmieniającej poprzednie pozwolenie 

zintegrowane)  Marszałek Województwa dokonał kontroli w/w instalacji, podczas 

której sprawdzane były instalacje do magazynowania substancji i mieszanin 

chemicznych, instalacja do ich przemieszczania oraz podziemne zbiorniki  

do magazynowania odpadów.  

Stowarzyszenie pismem z 9 kwietnia br. zwróciło się do Marszałka Województwa  

z szeregiem zapytań – jakie działania podjął marszałek wynikające z podniesionymi w nim 

kwestii”. 
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